
 
 

Protokoll 
 

Vid styrelsemöte med Bohuslän- Dals 

Badmintonförbund. 

 

Tisdag 20/9, 2016,   kl. 18.30 

Rådahallen, Mellerud 

 

Närvarande:  Bengt Sanzén, Örjan Nilsson, Sune Norrman, 

                        Peter Skeppstedt och Tommy Hedlund 

Frånvarande: Paula Hansson, Viktor Weiberg, Martin Eriksson  

                        och  Jörgen Collin. 

 
1.   Mötets öppnande 

  Bengt hälsade välkommen och öppnade mötet. 

  Tommy utsågs till sekreterare då ordinarie sekreterare  

  var frånvarande. 

 

2.   Godkännande av dagordning 

  Dagordningen kompletterades, med några punkter på  

  övriga  frågor. 

 

3.   Föregående mötes protokoll 

  Protokoll från senaste mötet lästes upp, godkändes och 

  lades till handlingarna. Alla protokoll skall justeras av ordf. 

 

4.   Ekonomi 

  Det har skett väldigt små förändrar i ekonomin sedan 

  bokslutet. Vi har f.n. ca. 87.000:- i kassa och på bank. 

 



 

5.   Rockie Team Cup 

 Vi skall enligt tidigare beslut bjuda in till Rockie Team Cup.    

Det blir tre sammandrag, 6/11-16, 22/1-17 och 12/3-17. Alla     

tre sammandragen i Sommarhemsskolan i Uddevalla.    En 

lagmatch består av 5 delmatcher. En i varje kategori.    Örjan 

skickar ut inbjudan till klubbarna. Det är kostnadsfritt     för 

deltagande klubbar. Tommy beställer 25 dussin   ”Röda 

Fukudabollar” som ska användas till Rockie Team Cup,     

Läger mm 

 

6. DM 

Valbodalens BMK  får arrangera årets DM. Bengt stämmer av   

med arrangören och skickar ut inbjudan så fort som möjligt.   

Samma klasser och avgifter som förra året. Anmälan senast    

27/10 och program med tidssättning klart senast 10/11.   

Tommy beställer 25 dussin ” Blåa Fukudabollar”. 

 

7.  Klubbutveckling 
      Vi skall försöka att få liv i klubbar som vi har dålig 

      kontakt med.  

      Vi börjar med VK Kulan, Stenungsunds BMK som Tommy  

      kontaktar och Morlanda BMK och nystartade Strömstads BMK 

      som Örjan kontaktar.   Vi frågar om dom har behov av hjälp 

      och i så fall med vad. Ev. lägger vi något styrelsemöte hos 

      någon av dessa klubbar 

            

8. Förbundsmötet 2016 

Bengt valdes på årsmötet till att representera distriktet på 

verksamhetskonferens och årsmötet med Badminton Sweden i 

Arlanda  Stad 1-2/10.  Vi betalar alla kostnader som inte ingår. 

Bengt får ”fria händer” att rösta på de förslag som finns. 

 

9.  Ungdomsläger 

Vi skall försöka att arrangera ett ungdomsläger 29-30/12. 

 Start 29/12 kl. 10.00 och avslutning 30/12 kl. 15,00. 

 Sune kollar om det finns möjlighet att arrangera detta i  

 Rådahallen i Mellerud. Övernattning i hallen. 



 

 

10.  Kontaklista 

Bengt och Peter ser till så att hemsidan blir uppdaterad med 

kontaktuppgifter till nya styrelsen och till klubbarna. 

 

11.  Övriga frågor 

a) Bengt skickar ut inbjudan till att föreslå kandidater till 

Årets profil. Ansökan skall vara inne senast 1/11 så att vi 

kan ta beslut på styrelsemötet 3/11. 

b) Vi fick i uppdrag av årsmötet att utse en ledamot till 

styrelsen som ett fyllnadsval på ett år. Örjan kollar med 

Marina Bergius i Strömstad. 

c) Vi behöver ha en vice ordf. i styrelsen. Bengt kollar med  

Viktor Weiberg. 

d) Skall BDBF ha Facebook ? Inget beslut på detta möte 

frågan tas upp igen på kommande möten. 
 

12.  Nästa styrelsemöte 

 Torsdag 3/11 kl. 18:30, i Uddevalla. 

  

 

13.   Mötets avslutande 

  Bengt tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet: 

 

……………………….. 

Tommy Hedlund 

 

 

Justerat: 

 

…………………………. 

Bengt Sanzén 
 


